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Vragen1

Vraag 1 In de brief staat “Mocht het zover komen, dan is Pluryn altijd gehouden aan het voortzetten van de 
zorg tot een alternatief is gevonden.” Maar hoe zit dit als Pluryn niet meer de salarissen kan 
betalen? In de brief staat liquiditeitsproblemen al begin 2023. Wie moet dan zorgen voor het betalen
van salarissen en gas-water-licht? Een bank zal het niet willen financieren gezien de 
omstandigheden.

Antwoord Er is een doorlopende stroom van financiële middelen uit het leveren van diensten (zorg). Voor 2023
hebben bijna alle regio’s (één regio niet) ingestemd met een toeslag op het tarief tot het niveau van 
kostendekkend. Daarmee is het doorgaan van de zorg geborgd.

Vraag 2 Door de succesvolle afbouw naar ambulantisering heeft Pluryn te maken met kosten die ze niet 
meer kwijt kan onder minder cliënten. Om daarin af te kunnen schalen zijn er frictiekosten die nu 
niemand wil vergoeden. De vraag is bij de staatssecretaris neergelegd hoe het rijk hiermee kan 
omgaan. Als dit probleem niet wordt opgelost en Pluryn het ook niet kan bekostigen vanuit hogere 
tarievenopbrengst, dan ligt een faillissement op de loer. Welke (al dan niet tijdelijke) alternatieven 
heeft de gemeente voor de cliënten als Pluryn failliet zou gaan? Welke financiele schade zou de 
gemeente kunnen leiden bij een faillissement en welke maatregelen zou de gemeente alvast kunnen
nemen om ons te beschermen tegen die schade?

Antwoord Op dit moment zijn er acht jeugdigen uit onze gemeente die bij Pluryn verblijven. Wij hebben op dit 
moment geen jeugdigen in de JeugdzorgPlus. Wij analyseren de zorg die zij ontvangen en 

1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 
ingediend bij de griffie.
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onderzoeken regionaal, in samenwerking met alle zorgaanbieders die voor verblijf gecontracteerd 
zijn, welke alternatieven op korte termijn soelaas kunnen bieden. Deze transformatie van verblijf 
naar ambulante alternatieven (in combinatie met bijvoorbeeld kort verblijf) is op gang gekomen. Dat
is één van de oorzaken waarom de JeugdzorgPlus en de driemilieu voorzieningen in zwaar weer 
komen: hun afbouw loopt achter op de in gang gezette transformatie. Dit veroorzaakt de 
frictiekosten. Hierover zijn wij (boven)regionaal en landelijk in gesprek met de staatssecretaris, 
immers is het Rijk stelselverantwoordelijk. Renkum en Arnhem vertegenwoordigen in deze 
overleggen de regio Centraal Gelderland. 
In principe dragen gemeenten geen gevolgen van een eventueel faillissement omdat wij hierin geen 
partij zijn, wij zijn enkel afnemer.
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